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Föräldramöte F04 

Närvarande 

Ledare 
Stefan Brorsson (Disa) 

Magnus Jerkhage (Ellen) 

Rikard Larking (Vilma) 

Peter Svensson (Lova) 

Niklas Svensson 

 

Föräldrar 
Jonas Lebram (Alva) 

Jenny Gumbs (Elisa) 

Johan Frisk (Ella) 

Marie Valinder (Freja) 

Petra Lerjestedt (Tilde) 

Anna Norén (Hilda) 

Robert Hopkins (Filippa) 

Frånvarande 
Helen & Fredrik Berlin (Isabell) 
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Mötesprotokoll 
 

 Träningar 

o Närvaro 

o Kommentarer från tjejerna? 

o Konditions och snabbhetsträning 
Kommentarer och synpunkter: 

Vi hade en diskussion om hur vi skall öka närvaron. Vi informerade om att vi behöver många 

på träningarna för att hålla uppe god kvalitet. 

Vi lägger ansvar på ledare och föräldrar. 

Ledarna skall stärka motivationen: Prata med tjejerna 

Föräldrarna skall också prata om vikten att ställa upp för varandra. 

Föräldrarna skall försöka ta reda på om det är någon anledning till att barnen inte vill 

komma. Sedan meddelas detta till ledarna så att vi kan arbeta med detta. 

Ökat samarbete med innebandy.  

Tjejerna verkar uppskatta (eller i alla fall inte ser det som negativt) att vi har lite mer 

fysträning. 

Önskemål om att möta tjejer på deras nivå. Mer stationsträning där man kan öva på det man 

känner att man behöver. 

Börja med knäövningar ordentligt. 

 Seriespel 
Kommentarer och synpunkter: 

Vi nämnde att eftersom vi är få så är alla kallade till alla matcher 

 Kommunikation (Ledare – föräldrar) 

o Hemsidan 

o Kallelser 

o Doodle 

o Förbättringar 
Kommentarer och synpunkter: 

Fick en rekommendation att använda kallelsefunktionen i laget.se – Rikard kikar på detta 

Veckosammanställningen på hemsidan är uppskattad 

Vi provar med kalenderkallelser nu under hösten och utvärderar senare 

 Cuper 

o Hösten 

o Gothia Cup 

 Cup 2016 kommer spelas den 17-23 Juli. 

 Anmälan till Gothia Cup 2016 öppnar den 10 september. 
Kommentarer och synpunkter: 

Mötesdeltagarna var positiva till att gå vidare med Gothia Cup. Det informerades om vikten 

av att man redan nu planerar in detta om vi anmäler oss. 

Innan vi anmäler oss kommer vi att gå ut med ytterligare en intresseanmälan. 
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 Ekonomi 

o Kassa 

o Avgifter 

o Insamlingar 
Kommentarer och synpunkter: 

Dagssaldot är: 5608kr (kassan finns på ett privat konto hos Rikard Larking) 

Försäljningen i samband med vår lilla cup drog in nästan 2000kr 

Vi behöver få in 100kr förhöstens fika 

Vi pratade om hur man kan få in pengar till laget. Att själva låta flickorna sälja ger dom insikt 

i entreprenörskap mm.) 

Låt dom gå i grupper för att öka motivationen. 

Inga idéer till inkomster kom upp på mötet men vi pratade om att ta en separat sittning för 

detta. 

 Sociala medier 

o Facebook - Floda BoIF 

o Facebook - F04 

o KIK - Barnen 
Kommentarer och synpunkter: 

Vi går ut med länkar till Facebookgrupperna – Rikard 

Vilma (floda_fox) samlar in allas kontaktuppgifter i KIK 

Viktigt att inga barn känner sig kränkta i denna grupp. Vi pratade om att vi ledare skulle vara 

med i gruppen. 

Med ett senare samtal med Vilma kände hon att övervakningen kunde vara hämmande. ”Om 

vi vill hitta på ett bus mot er ledare…”. Vi får prata om moral med tjejerna separat och Vilma 

har lovat att meddela oss ifall det missköts. 

KIK kan bli ett bra sätt att ladda inför träning. 

 Klädsel 

o Klubbshop 
Kommentarer och synpunkter: 

På hemsidan finns länk till shopen: 

http://intersportteamvast.jetshop.se/floda-boif 

 Extraträning 

o Plusträning 

o Extraträning fysik 
Kommentarer och synpunkter: 

Vissa av barnen har anmält sig till plusträning. Från ledarnas sida så ser vi all sådan extra 

aktivitet som högst frivillig och kommer inte att påverka någon bedömning av tjejerna i laget. 

Om vi har extra fys-pass så är det på samma sätt. Många tränar flera sporter och har inte tid 

medan andra kanske har lite tid över. 

 Fotbollens dag 
Kommentarer och synpunkter: 

Barn och ledare skall anmäla sig   

http://intersportteamvast.jetshop.se/floda-boif
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 Förbättringsförslag 

o Träningar 

o Cuper 

o Attityd – ledare 

o Transparens Ledare – Föräldrar 

o Information (utskick etc) 
Kommentarer och synpunkter: 

Prova på dag för att locka nya spelare från främst innebandyn. 

Vid match så skall vi ledare försöka hålla an lägre profil. Inte stå så många i grupp utan mer 

närvarande vid barnen. 1 & 1 coachning. 

Kommentarer mellan tjejerna under match och träningar. Här berättade vi att vi arbetar 

stenhårt med en nolltolerans mot kränkande kommentarer, kroppsspråk och miner. Vi tycker 

att vi idag har ett bra klimat (som såklart kan bli bättre). 

Avslutningsvis så informerades alla om att ifall någon tjej känner olust inför något. Det kan 

vara något på träningen, man känner sig pressad, utanför etc. Så vill vi att ni tar kontakt med 

någon av oss så löser vi det. Vi vill absolut inte tappa någon tjej på grund av något som vi kan 

rätta till. 

 

 

 


